
 

Ekerö 17 november 2021

Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande Adam Reuterskiöld  

Angående Återvinningsstationen vid Roshagen och dess obefintliga 
belysning.

Bakgrund
Den 18 maj 2016 lade vi en motion med anledning av att det var och är många 
kommunmedborgare som hört av sig till oss och ifrågasatte placeringen i omedelbar närhet till
Roshagens gruppboende, samt dess obefintliga belysning. Det vi kan konstatera efter 5 år är 
att placeringen av återvinningsstationen är kvar och likaså dess bristande belysning. Det som 
utlovades var att belysningen skulle åtgärdas och se över möjligheten till annan placering.

Öpartiet vill genom denna interpellation åter uppmärksamma Ekerö kommun på dess 
olämpliga placering samt dess bristande belysning.

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande frågor. 

Frågor

- Har det utretts någon annan placering av återvinningsstationen?

- När kommer den obefintliga belysningen åtgärdas?

Bernt Richloow

Öpartiet




